
Overzicht (concept)moties tweeminutendebat 28 juni 2022

Reactie op moties

Door: MVWS

Nummer motie: Naam Indiener:

Hijink (SP) en Paulusma (D66)

Korte samenvatting van motie:

constaterende dat patiénten met post-infectieuze klachten (zoals na een

coronabesmetting) een grote diversiteit aan klachten en symptomen hebben, waar

veel verschillende behandelopties voor bestaan;

constaterende dat het in het belang van de patiénten en de maatschappij is dat er snel

effectieve en goed aangepaste behandelingen worden ontwikkeld;

overwegende dat voor andere ziekten zoals Q-koorts en Lyme expertisecentra daar

een belangrijke rol in spelen;

verzoekt de regering om, in gesprek met alle zorgpartners, zoals

ziekenhuizen, huisartsen en paramedici, een landelijk expertisecentrum op te

richten waar kennis en ervaring verzameld wordt voor de behandeling van

post-COVID en andere postinfectieuze syndromen.

Conclusie (keuze maken uit één van de onderstaande opties)
Oordeel Kamer

Ontraden

Onaanvaardbaar

Verzoek om aanhouden

OvernemenO000K
Toelichting:

¢ Mijn beleid is in lijn met de doelstellingen van de motie.

¢ In het commissiedebat van 16 juni jongstleden heb ik toegezegd

mij in te zetten voor expertisecentra voor post-COVID.

+ Hiervoor heb ik overleg gevoerd met C-support, de organisatie die

mensen met langdurige coronaklachten adviseert en ondersteunt.

¢ De nadruk lag hierbij op de bundeling van kennis en expertise met

betrekking tot post-COVID.

oe C-support zal dit nader uitwerken en mogelijke alternatieven in

kaart brengen.

¢ Ik hoop uw Kamer hier na het zomerreces verder over te kunnen

informeren.
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Reactie op moties

Door: MVWS

Nummer motie: Naam Indiener:

Paulusma (D66)

Korte samenvatting van motie:

constaterende dat patiénten met post-COVID grote diversiteit aan klachten en

symptomen hebben, waar veel verschillende behandelopties voor bestaan;
constaterende dat in Nederland vele honderdduizenden patiénten post-COVID klachten

hebben;

overwegende dat voor veel van die patiénten post-COVID een grote impact heeft op

hun leven en dat we nog niet genoeg weten over de adequate behandeling van post-

COVID;

verzoekt de regering om, in gesprek met het veld, te onderzoeken of huidig
lopende onderzoeken naar post-COVID goed aansluiten bij de wensen voor

onderzoek uit het veld, met speciale aandacht voor biomedisch onderzoek, en

hier eventueel meer prioriteit aan te geven indien blijkt dat er momenteel te

weinig biomedisch onderzoek wordt gedaan naar post-COVID

Conclusie (keuze maken uit één van de onderstaande opties)
XI Oordeel Kamer

[J Ontraden

[J Onaanvaardbaar

[0 Verzoek om aanhouden

[0 Overnemen

Toelichting:
e Mijn beleid is in lijn met de doelstellingen van de motie.

oe Ik heb kennisgenomen van de maatschappelijke en politieke

aandacht voor aanvullend (biomedisch en therapiegericht)

wetenschappelijk onderzoek naar post-COVID.

+ Hierover ga ik in gesprek met ZonMw, de organisatie die middels

financiering van het ministerie van VWS wetenschappelijke

onderzoek naar post-COVID mogelijk maakt.

¢ Samen met ZonMw verken ik de mogelijkheden om eventueel

nieuwe ronde(s) voor subsidieaanvragen te initiéren en in welke

frequentie deze subsidierondes kunnen worden opengesteld.

« Tevens verken ik onder meer met ZonMw of de lopende

onderzoeken naar post-COVID goed aansluiten bij de wensen voor

wetenschappelijk onderzoek uit het veld.
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Reactie op moties

Door: M.VWS

Nummer motie: Naam indiener: Paulusma (D66)

Korte samenvatting van motie:

constaterende er in het veld geluiden zijn over het ongeschikt zijn van het huidige
onderzoeksmaodel voor crisis gerelateerd onderzoek;

overwegende dat het voor het maken van beleid, zeker in een crisissituatie, essentieel is

dat er snel wetenschappelijke kennis beschikbaar komt om het beleid beter te sturen;

constaterende dat de minister van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap recent plannen heeft

gepresenteerd waarin er mede wordt geinvesteerd in (bio-)medisch onderzoek;

Overwegende dat er voor de verdere verdeling van die middelen plannen worden gemaakt
samen met de medische sector;

verzoekt de regering om tijdens de deze gesprekken specifiek aandacht te

besteden aan pandemische paraatheid en wendbaar onderzoek,

Conclusie (keuze maken uit één van de onderstaande opties)

Oordeel Kamer

Ontraden

Onaanvaardbaar

Verzoek om aanhouden

Overnemen¥

%

#

¥

%

Toelichting:

« Overleg met OCW loopt nog. Contact tussen PA's.
+ Motie in huidige vorm ontraden. Toelichting:

¢ Min OCW heeft per Kamerbrief van 17 juni jl. aangekondigd een

onafhankelijke commissie in te stellen die gaat adviseren over de

sectorplanmiddelen. Het is daarmee niet aan Min OCW om hierop

voortuit te lopen. (“de gesprekken” uit de motie, zouden ook

waarschijnlijk gesprekken met de cie zijn, niet met Min OCW.)

e Sectorplannen als instrument betreft een impuls in de basis van

wetenschappelijk onderzoek: het is niet geschikt als instrument voor

een gerichte, specifieke investering in een bepaalde beleidsmatige

doelstelling. De systematiek sluit ook niet aan: binnen het instrument
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‘sectorplannen’ doet de wetenschap bottom-up een voorstel voor

kansen en knelpunten binnen een wetenschappelijke sector -

er

wordt niet top-down gestuurd.

Er bestaan ook andere instrumenten waar pandemische paraatheid

mogelijk zou passen, bijvoorbeeld binnen VWS beleid.
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Reactie op moties

Door: M.VWS

Nummer motie: Naam indiener: Tielen (VVD)

Korte samenvatting van motie: Digitale ondersteuning oproep

Constaterende dat het OMT het advies heeft gegeven om digitale ondersteuningsmiddelen,
zoals de Coronamelder-app en een digitaal meldportaal voor zelftesten, een plek te geven

in het langetermijncoronabeleid;

Overwegende dat het kabinet bezig is om het langetermijncoronabeleid concreter vorm te

geven maar dat de besmettingscijfers al op lijken te lopen;

Overwegende dat digitale ondersteuningsmiddelen een belangrijke aanvulling zijn op de

communicatie en publiekscampagnes om de samenleving te betrekken en regie te geven

bij de bestrijding van het coronavirus;

Verzoekt de regering om ervoor te zorgen dat nog gedurende de zomer 2022

digitale ondersteuningsmiddelen beschikbaar zijn en gebruikt worden

Conclusie (keuze maken uit één van de onderstaande opties)

Oordeel Kamer

Ontraden

Onaanvaardbaar

Verzoek om aanhouden¥

¥

%

¥

X Overnemen

Toelichting:

¢ Digitale ondersteuningsmiddelen hebben een belangrijke rol in het

lange termijn corona beleid. Het is daarom zinvol om daar nog een

keer naar te kijken. Dat gebeurt op dit moment ook.

+ Ik heb de Taskforces DOBC en Gedragswetenschappen gevraagd mij

te adviseren over de Coronamelder. Dit advies is vandaag (28 juni),

als bijlage bij de verzamelbrief Covid-19, met uw Kamer gedeeld!.

e De Taskforces ontraden herintroductie van CoronaMelder in

combinatie met zelftesten, ik zal de app daarom niet

! Het advies van de Taskforces is beschikbaar en zal met de verzamelbrief op 28 juni met de TK worden

gedeeld. De Taskforces geven aan dat - uitgaande van de bestaande beleidsvoornemens ten aanzien van (zelf-
)testen en quarantaine - de inzet van CoronaMelder in combinatie met zelftesten slechts zal Ieiden tot een

kleine afname van de R (verwachting op basis van realistisch gebruik en opvolging: tussen de 0,5-1,5%). De

Taskforces ontraden daarom CoronaMelder i.c.m. zelftesten te introduceren, omdat dit niet zinvol en

proportioneel is gezien de investeringen die nodig zijn voor de doorontwikkeling en (her)introductie.
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doorontwikkelen. Wel wil ik de mogelijkheid behouden CoronaMelder

in de huidige vorm in te zetten.

Digitaal meldportaal, zoals eerder aangegeven, wordt daarom dit niet

nodig geacht, want aantal besmettingen worden op andere manieren

gemonitord.

Op dit moment zijn er ook andere instrumenten die Nederlanders de

kans bieden om bij te dragen aan de monitoring van het virus.

Denk aan de infectieradar waar alle Nederlanders die dat willen hun

klachten kunnen doorgeven.

Of het digitale zelfzorgadvies, een hulpmiddel dat burgers de

informatie geeft om hun eigen keuzes over hun gezondheid te maken

- zoals vaccineren, testen en isolatie, en op te zoeken welke adviezen

de overheid geeft.
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Reactie op moties

Door: M.VWS

Nummer motie: Naam indiener: Tielen (VVD)

Korte samenvatting van motie:

Constaterende dat sporten en bewegen een belangrijke bijdrage leveren aan de

gezondheid en weerbaarheid;

Constaterende dat bijna een miljoen Nederlanders minder zijn gaan bewegen en sporten

gedurende de coronacrisis;

Overwegende dat het bij volgende coronagolven van groot belang is dat mensen blijven

sporten en bewegen om gezond en weerbaar te blijven bij volgende besmettingsgolven;

Verzoekt de regering om in de aangekondigde ‘maatregelenladder’ op te nemen

dat en hoe sporten en bewegen mogelijk blijft tijdens besmettingsgolven;

Conclusie (keuze maken uit één van de onderstaande opties)

X Oordeel Kamer

* Ontraden

* Onaanvaardbaar

* \erzoek om aanhouden

* Qvernemen

Toelichting:

e Sport en bewegen dragen bij aan een gezonde samenleving.

¢ Het kabinet vindt het van groot belang dat mensen ook tijdens

oplevingen van het virus kunnen blijven sporten en bewegen.

« Daarom is in samenwerking met de sportsector een plan opgesteld,

welke in de komende periode verder uitgewerkt wordt.

+ In de maatregelenladder wordt eerst ingezet op preventieve

maatregelen. In overleg met de sector is besloten deze maatregelen

nu al in werking te stellen.

« Voor de fase waarin interventiemaatregelen van toepassing zijn zet

het kabinet eerst in op de bewegingen rondom de sport.

¢ Ook tijdens oplevingen is het uitgangspunt sport en bewegen

mogelijk te houden, het liefst zonder beperking van groepsgrootte en



zonder afstandsnormen.

Het kabinet doet er alles aan sport en bewegen mogelijk te houden,

maar wel in het licht van oplevingen van het virus.
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Reactie op moties

Door: M.VWS

Nummer motie: Naam indiener: Tielen (VVD)

Korte samenvatting van motie:

Constaterende dat de Kamer in september wordt geinformeerd over de uitkomsten van het

traject sectorale plannen, waarin het kabinet de specifieke maatregelenladders zal

presenteren;

Constaterende dat er voor geen enkele maatregel op dit moment juridische grond bestaat;

Constaterende dat de rioolwateranalyse, de stijgende verkoop van zelftesten en het

toenemende aantal ziekenhuisopnames laten zien dat een nieuwe coronagolf aanstaande

lijkt;

Verzoekt de regering om de aangekondigde ‘maatregelenladders’ uiterlijk 7 juli
a.s. te publiceren, inclusief alle sectorplannen, en daarbij aan te geven welke rol

de Kamer heeft in de besluitvorming over deze ‘maatregelenladders’;

Voorstel voor aanpassing: “Verzoekt de regering om de aangekondigde alle

sectorplannen medio juli te publiceren, en daarbij aan te geven welke rol de

Kamer heeft in de besluitvorming.”

Conclusie (keuze maken uit één van de onderstaande opties)

X Oordeel Kamer (indien motie wordt aangepast)
= Ontraden

* QOnaanvaardbaar

* Verzoek om aanhouden

* Qvernemen

Toelichting:

(Indien motie wordt aangepast):
e Het Kabinet wil de inzichten van ondernemers en instellingen

van de afgelopen 2,5 jaar gebruiken bij de langetermijnstrategie

van corona.

e Daarom heeft het Kabinet sectoren gevraagd plannen op te

stellen voor verschillende scenario’s van het coronavirus.

* Specifiek is aan sectoren gevraagd welke preventie- en

interventiemaatregelen zij kunnen nemen.

e De sectoren hebben hun verantwoordelijkheid gepakt.
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Het Kabinet werkt er hard aan om samen met de sectoren de

plannen zo snel mogelijk af te hebben.

De ambitie is dat de sectorplannen medio juli gereed zijn. Deze

kunnen gepubliceerd worden.

Het Kabinet werkt in de zomer om van sectorplannen tot

maatregelenladders te komen.

Het Kabinet werkt er hard aan om zo snel mogelijk ook de

maatregelenladders te publiceren.

Uiterlijk in september wordt de Kamer vervolgens over de

uitkomsten van dit traject geinformeerd via een Kamerbrief,

waarin de definitieve maatregelenladders ook opgenomen zijn.
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